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Br.0012.9.2023 

 

Protokół Nr 32/2023 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Powiatu Mławskiego  

odbytego w dniu 13 listopada 2023 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Artura Kacprzaka – Przewodniczącego Komisji  

 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Pan Artur Kacprzak- Przewodniczący Komisji 

Otworzył trzydzieste drugie posiedzenie Komisji, powitał Członków Komisji. 

 

Punkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Artur Kacprzak- Przewodniczący Komisji 

W posiedzeniu uczestniczyło 3 Członków Komisji, wobec czego obrady są prawomocne. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 31/2023. 

 

Punkt 4 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Pan Artur Kacprzak- Przewodniczący Komisji 

Zaproponował następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Uchwalenie porządku obrad. 

5. Zapoznanie się z funkcjonowaniem Sali sportowej przy ZS Nr 4 w Mławie wraz  

z modernizacją obiektu.  

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

  

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad zaproponowany przez Przewodniczącego 

Komisji. 
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Punkt 5 

Zapoznanie się z funkcjonowaniem sali sportowej przy ZS Nr 4 w Mławie wraz  

z modernizacją obiektu.  

 

Pan Stanisław Matyjasik- Dyrektor ZS Nr 4 w Mławie 

Poinformował, że uroczyste otwarcie sali gimnastycznej nastąpiło we wrześniu br. sala jest już 

użytkowana przez uczniów, odbywają się tam zajęcia wychowania fizycznego. Pozostają 

kwestie związane z doposażeniem, ponieważ w projekcie można było pewne elementy zawrzeć. 

w projekcie, który był znalazły się tylko elementy związane z zamontowaniem drabinek  

i wieszaków w szatniach. Kwestię piłek, mat ochronnych, słupków na siatki, uchwytów trzeba 

uzupełniać własnym sumptem. Do Zarządu Powiatu wpłynęło pismo z prośbą o przeznaczenie 

środków na maty ochronne. Jeśli nie będzie mat, to nie będzie można na sali organizować 

żadnych uroczystości. Szkoła straciłaby gwarancję za nie użytkowanie sali zgodnie  

z przeznaczeniem. Sala gimnastyczna była bardzo potrzebna i jest dobrze wykorzystywana.  

W pierwszym pół roku eksploatacji będą jeszcze problemy wynikające z niedoróbek. Już jest 

problem, że nie działa klimatyzacja, pojawił się wyciek glikolu. Oddanie do użytku tej sali 

poprawiło warunki nauczania. Mniejsza sala, która wcześniej służyła uczniom nadal jest 

wykorzystywana.  

W trakcie jednej godziny czterech nauczycieli może prowadzić zajęcia w-f. Od początku sala 

gimnastyczna nie była przewidziana na salę widowiskową tylko do zajęć wychowania 

fizycznego. Potrzebne są miejsca widowiskowe. Kondygnacja trzech rzędów wysuwanych 

siedzeń to wydatek ponad 20 000 zł.      

Wnioskowano o dwa etaty osób do sprzątania ale Zarząd Powiatu zdecydował o jednym etacie 

dla osoby sprzątającej m.in. nowy obiekt.    

Przy okazji budowy sali gimnastycznej udało się przeprowadzić remont całej instalacji 

grzewczej w starym budynku.  

Sala gimnastyczna w ZS Nr 4 jest największą salą jakie posiadają szkoły. Jest w niej 

pełnowymiarowe boisko do piłki ręcznej.    

  

  

Punkt 6 

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Pytań i wniosków nie zgłoszono. 

 

 

Punkt 7 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pan Artur Kacprzak- Przewodniczący Komisji 

Zamknął trzydzieste pierwsze posiedzenie Komisji Rewizyjnej, podziękował członkom 

Komisji i zaproszonym gościom za udział w posiedzeniu. 

  

  

                 Przewodniczący Komisji 

   

                       Artur Kacprzak 

 
Sporządziła: 

Adriana Pełkowska 

14.11.2023 r.  


